
Susanna berättade om ”Bolivia”.  
Det pratet rörde mig ordentligt, med alla bilder när barn och föräldrar köper sko 
lim och häller i gamla yoggi burkar och sniffade det. 
Det är då man inser att det inte spelar någon roll om man har de nyaste 
kläderna från “Hollister” eller “HM”, när man ser de här bilderna blir man 
ordentlig tillsnurrad att folk lever ute på gatan och sniffar lim. 
Då borde man inte bry sig om man inte har det nyaste datorerna när folk lever 
såhär det är tragiskt och synd att barn föds på gatan i Bolivia på gatan varje 
dag och att dem inte kan försörja deras familj och istället ska sniffa lim och få 
bort hungern genom det. 
Jag tycker att det är bra att de har startat ett barnhem, ett för killar och ett för 
tjejer. 
Anna-Maria är en person med ett stort hjärta och har lungor av guld som åker 
ner på gatorna och bjuder på mat till det hemlösa barnen som i vanliga fall 
skulle sniffat vid denna tid. 
Det var ett känslosamt samtal med Susanna och Bolivia. 
Jag tyckte att det var tragiskt och jag vill hjälpa till det är inte rätt att ett barn 
ska behöva sniffa skolim för att slippa gå hungrig och ledsen.	  


